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De Markthal in Rotterdam heeft de bezoekersaantallen na de eerste twee jaren zien dalen. De
bezoekersstroom is nu vrij stabiel, maar de omzetten van de meeste ondernemers blijven ook dit jaar flink
dalen. Dat schrijft een adviescommissie in zijn rapport over de Markthal 2.0.

De adviescommissie baseert zich op de bezoekersoverzichten van eigenaar Klépierre en op gesprekken met
individuele ondernemers. Een kleine groep ondernemers zou het wel ‘redelijk goed’ gaan. Zij hebben in
bedrijfsvoering en aanbod geanticipeerd op de daling van aantallen consumenten en hun bestedingen, die na
de topdrukte van het begin te verwachten viel. Zo focussen ze zich veelal op toeristen en dagjesmensen, die ze
‘actief en professioneel' benaderen.

De ondernemers hebben behoefte aan een duidelijk profiel voor de Markthal en aan een verhuur- en
promotiebeleid waarin daar gericht naar wordt toegewerkt, stelt de commissie. Vrijwel alle ondernemers
zouden erkennen dat een terugkeer naar het versconcept zoals voor de opening was uitgedacht niet realistisch
is. Een aangepast versconcept, met een betere balans tussen vers en horeca, is volgens hen essentieel voor de
toekomst.

De ondernemers willen verder meer gezamenlijkheid tussen hen en Klépierre en meer zeggenschap over de
uitwerking en bewaking van het concept, de verhuur van units, de promotie en het beheer. Die zeggenschap
kan vorm krijgen via gezamenlijke commissies met een zwaar adviesrecht en erkenning van dat recht door



Klépierre. Alleen dan kan volgens de commissie een succesvol concept voor Markthal 2.0 ontstaan, dat moet
leiden tot nieuwe groei van bezoek- en omzetcijfers. 

Verschillende retailexperts zijn kritisch op het adviesrapport en bestrijden de 'hang naar vers' die daaruit zou
blijken. Lees op RetailTrends meer over de kritiek en de uitgangspunten van Markthal 2.0.
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